

Consulate General of India
Shanghai

Online appointment system for availing Consular services

The Consulate General of India in Shanghai is implementing an online appointment booking system for providing Consular and Visa services (only for diplomatic and official visa seekers) from 20 June 2022. Any applicant seeking consular services or the above referred categories of Visa services will be required to book an appointment in advance by visiting the link <https://cgishanghai.gov.in/appointment>. Please note that no application for the above services will be entertained at the Consulate without prior appointment beginning from 20 June 2022. Once a successful booking is made, a confirmation email will be sent to the applicant, which she or he should carry when visiting the Consulate in person for availing the consular or the two categories of Visa services referred above. The applicant may follow the general guidelines provided in the appointment module of the Consulate's website for booking an appointment. In case of any difficulty please reach out to the Consulate at Tel:(+86 21) 6275 8882/8885.

Shanghai
16 June 2022

印度驻上海总领事馆

关于领事服务在线预约系统的公告

印度驻上海总领事馆将从 2022 年 6 月 20 日起为领事服务及签证服务（仅适用于外交签证及公务签证）采用在线预约系统。领事服务及上述两类签证服务的申请者需访问网站 <http://cgishanghai.gov.in/appointment> 进行提前预约。从 2022 年 6 月 20 日起，如无提前预约，本馆将不会受理上述服务的任何申请。一旦预约成功，申请者将会收到一封确认邮件。在亲自前往领事馆办理上述服务时，申请者需随身携带该确认邮件打印件。申请者可根据本馆官网中预约模块指南进行预约，若有问题请致电本馆。电话（+86 21）62758882/8885

上海

2022 年 6 月 16 日